
Zápis z jednání Finančního výboru ZO Strašice ze dne 15.8.2005 
 
1. Úkoly uložené na minulém jednání FV byly splněny 
2. FV žádá SOS s.r.o.  o předložení výsledků hospodaření za I. pololetí roku 2005. 
3. Členové FV obdrželi rozbor hospodaření obce za I. pololetí, do příštího jednání FV si jej 
prostudují a připraví si případné připomínky. 
4. FV se seznámil s výsledkem hospodaření ZŠ za I. pololetí a má k němu tyto připomínky .  
a) náklady na el.energii byly za I. pol. čerpány na 77% plánované částky – FV žádá o zdělení 
příčin překročení čerpání a výhled čerpání této položky dokonce roku. 
b) cestovné překročeno za I.pol. na 147% plánované částky – FV žádá o zdůvodnění 
překročení 
c) položka – jiné náklady – čerpána za I. pol. na 96% - FV žádá o podrobnější zdůvodnění a 
výhled čerpání této položky do konce roku. 
5. FV bere na vědomí rozbor hospodaření MŠ za I.pol.  Nemá k němu připomínek. 
6. FV doporučuje podpořit SONS Rokycany částkou 2.000,- Kč 
7. FV projednal žádost dobrovolných hasičů Strašice o poskytnutí částky 5.000,- Kč. FV žádá 
o podrobnější specifikaci účelu požití požadovaní částky . ( druh nakoupeného materiálu, jeho 
množství, finanční potřeba atd. ) 
8. FV bere na vědomí vyjádření ředitelky MŠ k vyššímu odběru vody a elektřiny. FV 
doporučuje řešit situaci v odběru vody budově MŠ ( více odběratelů ) tak , aby MŠ nebyla 
odpovědná za odběr v celé budově. 
9. FV projednal žádost ZŠ o navýšení finančního rozpočtu. Vzhledem k tomu že je avizováno 
navýšení cen energií FV doporučuje řešit tuto záležitost komplexně ( všechny odběry placené 
z obecního rozpočtu ) v období úprav obecního rozpočtu a při znalosti konkrétních navýšení. 
10. FV žádá radu obce o předložení návrhů na úpravu obecního rozpočtu tak aby mohly být 
projednány ve FV na příštím jednání ( 19.9.2005) 
 
        Předseda FV : František   K u b ů 


